
 

__________________________________________________________________________________________ 
Općinsko vijeće Općine Lasinja – zapisnik sa 9. redovne  sjednice  

1 

                     
REPUBLIKA HRVATSKA 
KARLOVAČKA ŽUPANIJA 
 

    OPĆINA LASINJA 
OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:021-05/14-01/04 

URBROJ:2133/19-02-14-02 
 

Lasinja, 29. kolovoza  2014.  
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 
        sa devete redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Lasinja, održane dana 

29. kolovoza 2014. godine u općinskoj vijećnici u Lasinji, Lasinjska cesta 19, s 
početkom u 16.30 sati.  
 

Nazočni vijećnici:   Mirko Jušinski, Tomo Pavek, Mihovil Braim, Josip Erega,  
                               Željko Zmajlović,  Tomislav Marušić,  Zvonimir Britvec,                              

                                Mijo Topolnjak, Kruno Britvec, Danica Mičić (stigla  
                                tijekom 2. točke dnevnog reda)     
                   

Odsutni vijećnici: Ante Markulin 
          

Ostali nazočni: -  Željko Prigorac, općinski načelnik 
                          - Marijo Perčić, zamjenik općinskog načelnika 
                          - Ivica Dugina, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela 

                            Općine Lasinja     
                          - Jadranka Vuksan, viša str. suradnica  za finan, rač. i proračun  

 
Zapisničarka: Nevenka Panijan 
 

 
Gospodin Mirko Jušinski, predsjednik Općinskog vijeća, otvara devetu redovnu 

sjednicu, pozdravlja sve nazočne te zahvaljuje na odazivu.  Konstatira da je 
nazočnošću 9 vijećnika  ispunjen uvjet za pravovaljano odlučivanje, uz 
napomenu da se je gospođa Danica Mičić ispričala zbog kašnjenja.  

 
Predlaže sljedeći dnevni red, sa izmjenama i dopunama u odnosu na dostavljeni 

prijedlog: 
 
1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o izvršenju 
Proračuna  Općine Lasinja za 2014. godinu 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o utrošenim  
sredstvima  proračunske zalihe iz proračuna Općine Lasinja za 2014. godinu  

4. Prijedlog Odluke o sufinanciranju boravka djece s područja općine Lasinja u  
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dječjim  vrtićima izvan područja općine Lasinja 
5. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova smještaja i prehrane za učenike  

srednjih  škola  u učeničke domove za školsku godinu 2014./2015. 
6. Rješavanje zahtjeva tvrtke Beton-Lučko d.o.o., Puškarićeva 1b, Zagreb-

Lučko za  izmjenama i dopunama  Prostornog plana Općine Lasinja  

7. Prijedlog Odluke  o financiranju nabave udžbenika za učenike osnovnih škola  
za školsku godinu 2014./2015.  

8. Prijedlog Odluke o utvrđivanju novčane naknade za peto i svako sljedeće 
novorođeno dijete na području općine Lasinja za 2014. godinu  

 9.  Pitanja i prijedlozi 

 
 

 
Drugih prijedloga za izmjene i dopune  nije bilo pa je, uz nazočnost 9 članova 

Općinskog vijeća, jednoglasno usvojen  sljedeći 

 
d n e v n i   r e d: 

 
 1.  Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o izvršenju 
Proračuna  Općine Lasinja za 2014. godinu 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o utrošenim  
sredstvima  proračunske zalihe iz proračuna Općine Lasinja za 2014. godinu  

4. Prijedlog Odluke o sufinanciranju boravka djece s područja općine Lasinja u  

dječjim  vrtićima izvan područja općine Lasinja 
5. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova smještaja i prehrane za učenike  

srednjih  škola  u učeničke domove za školsku godinu 2014./2015. 
6. Rješavanje zahtjeva tvrtke Beton-Lučko d.o.o., Puškarićeva 1b, Zagreb-

Lučko za  izmjenama i dopunama  Prostornog plana Općine Lasinja  

7. Prijedlog Odluke  o financiranju nabave udžbenika za učenike osnovnih škola  
za školsku godinu 2014./2015.  

8. Prijedlog Odluke o utvrđivanju novčane naknade za peto i svako sljedeće 
novorođeno dijete na području općine Lasinja za 2014. godinu  

 9.  Pitanja i prijedlozi 

 
 

 

Ad 1.) Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice   
 

Bez rasprave, jednoglasno, uz nazočnost 9 vijećnika, usvojen je  
 

Z  a  k  l  j  u  č  a  k 
 

       Zapisnik sa osme redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Lasinja usvaja 
se bez primjedbi. 
 

 
 

Ad 2.) Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o 
izvršenju Proračuna  Općine Lasinja za 2014. godinu 
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Gospođa Jadranka Vuksan podnijela je izvješće o izvršenju proračuna za I. 
polugodište te istaknula značajnija ostvarenja prihoda i rashoda.  

 
 
Na sjednicu je stigla gospođa Danica Mičić. 

 
Vijeće bez rasprave, jednoglasno sa  10  glasova,  donosi 

 
Z a k l j u č a k  

o prihvaćanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju  

Proračuna Općine Lasinja za 2014. godinu  
 

I. 
        Prihvaća se Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Lasinja za 

2014. godinu, koji čini sastavni dio ovog Zaključka. 
 

II. 

         Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u 
Glasniku Općine Lasinja.  

 
 
 

Ad 3.) Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o 
utrošenim sredstvima  proračunske zalihe iz proračuna Općine 

Lasinja za 2014. godinu  
 

Gospodin Željko Prigorac podnio je izvješće o korištenju sredstava.   
 

Vijeće bez rasprave, jednoglasno sa  10  glasova,  donosi 
 

Z a k l j u č a k  

o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o korištenju   
sredstava proračunske zalihe                   

 
I. 

        Prihvaća se Polugodišnje izvješće općinskog načelnika Općine Lasinja o 

korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Općine Lasinja za 2014. 
godinu, koji čini sastavni dio ovog Zaključka. 

 
II. 

        Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u 

Glasniku Općine Lasinja.  
 

 
 

Ad 4.) Prijedlog Odluke o sufinanciranju boravka djece s područja 

općine Lasinja u  dječjim  vrtićima izvan područja općine Lasinja 
 
Gospodin Željko Prigorac obrazložio je prijedlog odluke. 
 

Predsjedavajući otvara raspravu.  
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Gospodin Mijo Topolnjak smatra da bi trebalo razmisliti o cenzusima i 

različitim iznosima sufinanciranja, s obzirom na prihode. 
 
Gospodin Josip Erega smatra da je predloženo povećanje preveliko pogotovo 

ako, u slučaju nedostatnih prihoda, bude trebalo smanjivati iznose subvencija. 
Predlaže da se za sljedeću godinu razrade kriteriji koji će obuhvatiti prihodovne 

cenzuse.  
 
Gospodin Željko Prigorac odgovara da je pri pripremi prijedloga imao 

nepotpune informacije, u međuvremenu je dobio nove, stoga predlaže da se 
iznos promijeni na 900,00 kn ili 50 % ekonomske cijene, ako vijećnici smatraju 

da bi bilo pravednije za roditelje.  
 

Nakon kraće  rasprave, Vijeće jednoglasno sa  10  glasova,  donosi 
 

O d l u k u        

 
o sufinanciranju boravka djece s područja općine Lasinja u dječjim vrtićima izvan 

područja općine Lasinja, u iznosu od 50% ekonomske cijene vrtića (ista je 
sastavni dio zapisnika).  
 

 
 

Ad 5.) Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova smještaja i 
prehrane za učenike srednjih  škola  u učeničke domove za školsku 

godinu 2014./2015. 
 

Gospodin Željko Prigorac obrazložio je prijedlog odluke. 
 
Vijeće bez rasprave, jednoglasno sa  10  glasova,  donosi 

 
O d l u k u        

 
o sufinanciranju troškova smještaja i prehrane učenika srednjih škola u učeničke 
domove za školsku godinu 2014./2015. (ista je sastavni dio zapisnika).  

 
 

 

Ad 6.) Rješavanje zahtjeva tvrtke Beton-Lučko d.o.o., Puškarićeva 

1b, Zagreb-Lučko za  izmjenama i dopunama  Prostornog plana 
Općine Lasinja  
 
Gospodin Željko Prigorac obrazložio je zahtjev, koji je dostavljen u 
materijalima za sjednicu te potvrdio činjenicu da je propust napravljen od strane 

Županije. Prvi korak bio bi odobrenje proširenja eksploatacijskog područja, da bi 
se uopće moglo raditi, a rudarskim projektom se definira područje s obzirom na 

stanje na terenu. Općina nije vlasnik zemljišta, radi se o  državnom i privatnom 
vlasništvu, Općina treba razmišljati o tome da li želi da se nešto radi te da se 
izradi rudarski projekt koji će pokazati da li se može eksploatirati. Predlaže da se 
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osnuje radna skupina, sa stručnjakom za to područje, na koju će se pozvati i 
sadašnji koncesionar. 

 
Gospodin Josip Erega dodaje da su bitne dvije stvari, ovo se ne može odraditi 
bez izmjena prostornog plana te, ako se ide u izmjene, treba donijeti zaključak o 

izmjenama i dopunama prostornog plana te u sklopu toga rješavati.  
 

Gospodin Ivica Dugina dodaje da su oni spremni financirati izmjene PP, što je 
vrlo bitno.  
 

Gospodin Mirko Jušinski ističe da se može ići u točkaste izmjene PP, koje su 
oni spremni financirati, ili u kompletne izmjene. Bilo je još nekih prijedloga za 

izmjene i sufinanciranje. Na Vijeću je da procijeni i donese konačnu odluku. 
Drugo je pitanje je li kamenolom potreban Općini i u kojem dijelu, treba 

odvagnuti koje je bolje rješenje za sve. Predlaže da se ovlasti načelnika ili da se 
još netko uključi pa da se za jednu od sljedećih sjednica pripremi konačna 
odluka.    

 
Gospodin Mijo Topolnjak nije za radnu skupinu, ali je za to da se konzultiraju 

stručnjaci. Slaže se da treba voditi računa o gospodarskom razvoju, ali treba 
odvagnuti i negativne efekte. Smatra da bi trebalo uključiti i stanovnike tog 
područja, a ne samo vijećnike. Podržava izmjene prostornog plana jer će po 

svemu sudeći općinski prihodi padati  te treba razmišljati o mogućnostima 
privlačenja dodatnih sredstava.  

Dodaje da treba iskoristiti situaciju jer da su mogli oni bi zaobišli Općinu i riješili 
to bez pitanja. Predlaže da se Beton-Lučko izvijesti da je zatjev u razmatranju te 
će biti obaviješteni o ishodu, a u međvremenu da se konzultira struka.    

 
Gospodin Željko Prigorac podržava točkaste izmjene PP, misli da bi prije 

kompletnih izmjena trebalo provesti nekav oblik rasprave o tome, posebno kad 
su u pitanju općinski prihodi i porez na neizgrađeno građevinsko zemljište, kojeg 
je već trebalo uvesti.    

 
Nakon kraće rasprave Vijeće jednoglasno, uz nazočnost 10 vijećnika,  donosi 

zaključak  o odgađanju  rješavanja zahtjeva tvrtke “Beton-Lučko” d.o.o. za 
sljedeću sjednicu.  Zadužuje se općinski načelnik gospodin Željko Prigorac  za 
pripremu  prijedloga rješenja zahtjeva.  

 
 

 

Ad 7.)  Prijedlog Odluke  o financiranju udžbenika za učenike 

osnovnih škola za školsku godinu 2014./2015.                    
 

Gospodin Željko Prigorac obrazložio je prijedlog.  
 
Gospodin Mirko Jušinski predlaže da to bude za 3. dijete na školovanju 

neovisno da li pohađa osnovnu li srednju školu. 
 

Nakon kraće rasprave Vijeće jednoglasno, uz nazočnost 10 vijećnika, donosi  
 

O d l u k u 

o financiranju udžbenika za učenike osnovnih škola 
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 za školsku godinu 2014./2015. 
 

Članak 1. 
 Odobrava se financiranje udžbenika za treće i svako sljedeće dijete koje 
pohađa OŠ “Antun Klasinc”, Trg hrvatskih branitelja 11,  Lasinja i učenika sa 

područja općine Lasinja koja pohađaju OŠ “Skakavac“, Skakavac 44, Skakavac, 
za školsku godinu 2014./2015. 

 
Članak 2. 

 Isplata novčanih sredstava za namjene iz članka 1.ove Odluke vršit će se 

roditeljima učenika na temelju ispostavljenog računa za nabavu knjiga. 
 

       Članak 3.  
 Potrebna financijska sredstva za nabavu udžbenika osigurat će se u 

Proračunu Općine Lasinja. 
 

Članak 4. 

 Ova Odluka stupa na snagu  01.09.2014.godine te će se objaviti u 
Glasniku Općine Lasinja. 

 
 
 

Ad 8.)  Prijedlog Odluke o utvrđivanju novčane naknade za peto i 
svako sljedeće novorođeno dijete na području općine Lasinja za 

2014. godinu  
 

Gospodin Željko Prigorac obrazložio je prijedlog.  
 

Nakon kraće rasprave Vijeće jednoglasno, uz nazočnost 10 vijećnika, donosi  
 

O d l u k u 

 o utvrđivanju novčane naknade za peto i svako sljedeće  
novorođeno dijete na području općine Lasinja za 2014. godinu 

 
Članak 1. 

 Utvrđuje se visina novčane naknade obiteljima i samohranom roditelju za 

opremanje petog i svakog sljedećeg novorođenog djeteta rođenog u 2014.godini 
u visini od 5.000,00 kn po djetetu. 

 
Članak 2. 

 Pravo na novčanu naknadu iz članka 1.ove Odluke ostvaruje korisnik za 

novorođeno dijete koje ima prebivalište na području općine Lasinja. 
 

Članak 3. 
 Potrebna financijska sredstva za namjene utvrđene ovom odlukom 
osigurat će se u Proračunu Općine Lasinja za 2014.g. 

 
Članak 4. 

 Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u Glasniku Općine 
Lasinja. 
 

 



 

__________________________________________________________________________________________ 
Općinsko vijeće Općine Lasinja – zapisnik sa 9. redovne  sjednice  

7 

 
 

Ad  9.)  Pitanja i prijedlozi 
 
Gospodin Željko Prigorac izvjestio je nazočne da je danas održan sastanak u 
uredu župana o sufinanciranju prijevoza učenika srednjih škola, te da iznosi 

ostaju kao i prošle godine (75%  Ministarstvo, 12,5% Županija te ostatak lokalna 
samouprava i roditelji). 
 

Gospođa Danica Mičić pita tko je naručio popravak ceste kroz šumu prema 
Sjeničaku (od zaseoka Britveci do zaseoka Romići). Prošle godine to je odlično 

napravljeno, no sada je napravljeno lošije nego što je bilo, izvođač je uništio put 
i nekim ljudima ograde. Budući da se radi o općinskoj cesti, traži da komunalni 
redar obiđe teren i da se to riješi. 

Pita kada će se staviti novi kontejner u Prkos, umjesto ukradenog.  
 

Gospodin Željko Prigorac odgovara da Općina nije naručila radove na 
cestama, treba provjeriti. Za taj kontejner plaćala je Općina, a ne korisnici, stoga 
se novi neće postavljati, tako im je i rečeno. Svi oni koji žele kante ili zajedničko 

sakupljanje, naravno uz plaćanje, neka se jave i dobit će ih. Na području općine 
318 korisnika plaća odvoz, dok svi ostali ne plaćaju, to dalje neće ići. U tijeku je 

natječaj za novog koncesionara, po završetku će Vijeće izvršiti odabir. 
 
Gospodin Tomislav Marušić pita zašto se ne kosi trava na grobljima.  

 
Gospodin Zvonimir Britvec ističe da se putom uz općinsku susjedu ne može 

proći. 
 
Gospodin Tomo Pavek pita za iskop graba u Desnim Štefankima. 

 
Gospodin Željko Prigorac odgovara da se groblja kose prema mogućnostima, 

no godina je loša, mora se puno kositi i to je problem. Pročelnik i komunalni 
redar dobili su rok do 15. rujna da pošalju rješenja za uređenje i uklanjanje 
živica te će se napraviti reda. Grabe se neće kopati tamo gdje nema mjesta, uz 

asfalt nema iskopa, ili nema grabe ili se vadi ograda tamo gdje nema mjesta, i tu 
će se uvesti red. 

 
Gospodin Mijo Topolnjak pita tko kopa grabu uz županijsku cestu. 
 

Gospodin Željko Prigorac odgovara  da kopa Županijska uprava za ceste.  
 

 
Drugih pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjedavajući zaključio devetu  

redovnu sjednicu Općinskog vijeća Općine Lasinja.  
 
Završeno u 19.15 sati. 

 
 

      Zapisničarka                                            Predsjednik Općinskog vijeća 
 
    Nevenka Panijan                                                      Mirko Jušinski    


